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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
GRAD TROGIR 

GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-02/24-01/7 

URBROJ: 2181-13-51/01-24-4 

Trogir, 30. travnja 2024. godine 

 

ZAPISNIK 

 

s 23. (dvadeset i treće) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane dana 30.travnja 2024.g. 

(utorak) s početkom u 09:30 sati  

u gradskoj vijećnici – zgrada Kneževa dvora – Trg Ivana Pavla II 1 

 

Sjednici su bili prisutni: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira – Toni Zulim;  

2. Goran Piteša  - prvi potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira  

3. Nives Karanušić – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira  

4. Vesna Japundžić – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira 

5. Luka Rožić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira  

6. Tonći Barada – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

7. Anto Bilić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

8. Ante Škrobica  – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

9. Frane Žižak – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

10. Anka Zelalija – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira  

11. Mario Juranović – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

12. Silvio Frađakomo - vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

13. Leonardo Miše - vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

14. Ugo Burić - vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

15. Vedran Rožić - vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

 

Sjednici su nazočili i: Gradonačelnik Grada Trogira Ante Bilić, zamjenik gradonačelnika Viktor Novak, 

pročelnici  Sanja Zulim, Dujo Odžak, Ruža Kovačević Bilić,  Lidija Musinov i Ivan Meštrović , direktor 

Trogir holdinga Danijel Kukoč, predsjednica Savjeta mladih Grada Trogira Dora Maravić, ravnatelji 

ustanova  te predstavnici medija i tiska. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim otvara 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada Trogira na kojoj je 

nazočno 15 vijećnika. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim  otvara 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada Trogira.  

Sat vijećničkih pitanja započeo je vijećnik Tonći Barada : Ja bih imao dva pitanja. Moje prvo pitanje 

odnosi se na Promet Split. Dakle ja mislim da svi više-manje znate, a ja ću ponoviti da se Promet oglasio 

da će autobusi prestati voziti prema okolnim gradovima i općinama, što znači i prema Trogiru. Ako se 

u roku od nekoliko dana ne uplati 3 milijuna eura, odnosno 3,1 milijun eura. Kažu jer nema novca za 

gorivo ni za plaće. Što se tiče Trogira mora podmiriti dug od 284.181,00 eura iako godišnja subvencija 

iznosi 170.000,00 eura. I kaže se slijedeće da u slučaju neplaćanja duga od 01. svibnja možemo očekivati 

ukidanje linija koje prevoze građane. Mnogi stariji građani ovisni su o gradskom prijevozu , a učenici 

posebno.  Molio bih odgovor što se poduzima po ovom pitanju. Moje drugo pitanje je zapadni ulaz u 

grad. Dakle svi se slažemo da se radi o velikom poslu, kompletnoj zamjeni infrastrukture , nove 

instalacije struje, telefona, priključci vode, oborinske instalacije, priključci na kanalizaciju i još mnogo 

toga. Županijska uprava za ceste je nosioc investicije, rekonstrukcije ceste zapadnog ulaza u grad. Pošto 
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ulazimo u turističku sezonu, gužve su sve veće i veće i moje pitanje kao pitanje svih građana kada će 

dionica od ribarnice do ulice Put kapelice biti otvorena, kada će za pješake biti siguran prolaz odnosno 

koridor koji je već bio dogovoren. Kada će biti otvoren dvosmjerni promet. Starijim građanima, ne samo 

starijima nego mnogima otežava kretanje preko postojećih zapreka, neki se čak i ozljeđuju. Hitna vozi 

obilazno, vatrogasci isto tako i mišljenja sam da bi trebalo Županijske uprave za ceste požuriti da 

ispoštuju zadane rokove i one rokove o kojima su pričali. Činjenica je da, tako svi više – manje vidimo 

da na gradilištu umjesto da bude sve više broj izvođača, ono u neku ruku rekao bih što vidimo da ih je 

sve manje. Zato bih molio odgovor po ovom pitanju što se poduzima prema Žuc-u.  

 

Gradonačelnik Ante Bilić:  zahvaljujem Tonću na pitanjima. Što se tiče Prometa, vjerojatno ste pratili 

u medijima. Znači to je problem koji je iskrstao ove godine za sve gradove i općine osim Grada Splita. 

Mi imamo danas još jednu konferenciju za novinare u 11:30 h pa ću morati u nekom periodu otići. Već 

smo imali sastanak svi gradonačelnici. Znači Grad Trogir, kao i svi ostali gradovi su uredno plaćali svoje 

mjesečne rate sukladno usvojenom poslovnome planu i ugovoru koji imamo o obavljanju komunalnog 

prijevoza na području grada Trogira. Znači radi se o nekih 14.000 eura mjesečno, koliko smo mi plaćali, 

da bi nam krajem  drugog mjeseca, došla ta famozna razlika od 284 tisuće eura. Mi godinama plaćamo 

otprilike te cifre, 2022 godine smo plaćali nekih 12 tisuća eura, 2023 nekih 15-tak tisuća eura, koje su 

bile upravo sukladno poslovnome planu. Jučer smo isto tako na sastanku zaključili da nitko ne bježi od 

svojih obaveza, ali da se one moraju dokazati. Mi smo samo dobili dopis te razlike. Onda smo imali 

jedan dopis svih gradonačelnika, da nam se obrazloži to enormno povećanje koje je za naš grad više od 

duplo od 100% veći u odnosu na planirano. Nismo dobili nikakva obrazloženja, nego samo dopis da su 

oni tako izračunali. Ono što smo dogovorili da ćemo svi gradovi uzeti istog odvjetnika da nas zastupa 

po ovom slučaju. Ne očekujemo i mi ne bismo smjeli, imamo ugovor i očito je da nemaju drugih 

argumenta pa pokušavaju metodom prisile i ucjene da će zaustaviti voziti. Što mislim da bi prvo za 

Promet bila katastrofa , jer su ti autobusi nabavljeni iz EU fondova, te bilo kakvo odstupanje od ugovora 

bi značilo ogromne penalizacije. To je jednostavno pritisak Grada Splita, ne bi li prebacio troškove na 

druge gradove i općine, jer zanimljivo je da uz sve to povećanje rate, odnosno subvencija Grada Splita 

je umanjena za 500 tisuća eura, a da je svim ostalim gradovima znatno narasla. I ja očekujem tu jedan 

sudski proces, ako se ne uspije u mirenju i u procesu mirenja dogovoriti sa Prometom. Što se tiče ceste 

do Segeta, tu ste svjedoci, kao i svi vi, da se radovi ne odvijaju zadovoljavajućom dinamikom, ono što 

nas sve muči kad će se otvoriti barem ovaj promet od Malog mosta do Puta kapelice. Zadnje najave su 

za od 7 do 10 dana da bi to trebalo biti pušteno u promet. Na dnevnoj smo razini u komunikaciji sa  

Žuc-om i očito je da izvođač ima problema, da nema dovoljno ljudi. I pokušavamo i mi i investitor na 

sve moguće načine ga pritisnit. Najgore bi sad bilo raskinuti ugovore, jer tek onda ne bi nikad završili. 

Ja samo se nadam i zadnji rok šta mi znamo da je produžen do 31 svibnja i da bi sve trebalo biti gotovo. 

Možemo se samo nadati da će tako i biti i biti strpljivi. Ne znam šta bi više tu napravili osim dodatnog 

pritiska na izvođača i na investitora. Jučer su naši vijećnici pitali na Županijskoj skupštini, ravnatelj 

Županijske uprave za ceste je rekao da će za 10 dana biti pušten u promet na ovoj kritičnoj dionici.  

 

Vijećnik Silvio Frađakomo: Znači Trogir ima problem sa stranim turističkim vodičima koji bez 

odgovarajuće licenci i dozvola za pružanje usluga za razgledavanje stare gradske jezgre. Nadležnost za 

kontroliranje valjanosti licenci turističkih vodiča je Turistička inspekcija koja nažalost u Trogiru ne 

postoji. Trogir spada pod nadležnost splitskog ogranka, a da oni odluče po prijavi i izaći na teren, doduše 

oni nikad ni ne izađu, svakako po ljetnim gužvama od Splita do Trogira i ne mogu stići uhvatiti 

prekršitelja na djelu. I u drugim gradovima i drugim lokalitetima javlja se ovaj isti problem, ali ni u 

približnoj mjeri kao u Trogiru. Upravo zato jer te ilegalne razglede obavljaju uglavnom stranci koji su 

umreženi i dobro znaju da u Trogiru nema baš nikakve opasnosti od bilo kakve kazne. Na lokacijama 

gdje se štite naši vodiči od ovakve nelojalne konkurencije i te iste strane grupe primorane su koristiti 

usluge  lokalnih turističkih vodiča. Ovakvim kršenjem zakona nisu oštećeni samo turistički vodiči, 

kojima su oduzete dnevnice, već i sam  Grad Trogir. Gosti koji koriste usluge ilegalnih vodiča nikada 

ne mogu dobiti istu razinu usluge, neki od njih bih nas možda i vratili uzeli smještaj u Trogiru da su 

imali pravog vodiča i dobili pravu sliku o Trogiru. U Hrvatskoj steći licencu turističkog vodiča je vrlo 

skup i težak zadatak. Posebno se polaže za svaku županiju, a polaganje organiziraju visoke škole i 

fakulteti. Moramo zaštiti one koji su se potrudili školovati za nešto raditi kvalitetno , a Grad Trogir ovaj 

problem u potpunosti prepušta slučaju. Ovaj isti upit prije šest godina kao građanin Trogira i kao 
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turistički vodič uputio prema Gradu, ali tada nažalost niste pokazali interes prema problemu. Od tada je 

obujam problema narastao sa povećanim brojem grupa koje prolaze, a i sa brojem kruzera koji dolaze u 

Split. Nažalost od takvih gostiju koji su samo u prolazu, Trogir ima vrlo malo koristi. Turistički terminal 

koji bi trebao naplatiti iskrcaj i ukrcaj,  od kada nema mosta preko Foše i sada kada su ovi radovi se isti 

ne koristi i isti plaćaju privatniku na autobusnom  kolodvoru. Takvi gosti u Trogiru nisu na smještaju , 

ne plaćaju boravišnu pristojbu, kod nas ne jedu i ne piju, tako da jedini koji na njima išta zarade su oni 

koji naplaćuju WC. Udruga turističkih vodiča Hrvatske i njezina predsjednica Kristina  Nuić Prka, koja 

je također član Udruge turističkih vodiča Grada Trogira, je u ime udruge već poslala zahtjev Državnom 

inspektoratu da počnu izlaziti na teren raditi svoj posao, ali ne postoji razlog da isto i ne učine i Grad 

Trogir. Službeni dopis Grada Trogira koji zahtjeva zaštitu svojih građana inspektoratu je najmanje što 

se može napraviti, ako već nema interesa uspostaviti kućni red i sami regulirati problem.  

 

Gradonačelnik Ante Bilić: Zahvaljujem na pitanju, slažem se sa Vama. Evo prvi put smo upoznati sa 

ovim problemom. Najmanji je problem je da i mi zatražimo od inspektorata da češće ili barem ponekad 

izađu na teren. Znamo kako to nažalost nekad funkcionira sa inspekcijama, milijun puta smo prijavljivali 

nelegalne gradnje na našim otocima, naprimjer pa ni građevinska inspekcija ne izlazi protno, ali dapače 

pridružiti ćemo se zahtjevu turističkih vodiča. Evo možete li proslijediti ovo što ste rekli na mail pa 

ćemo mi prijaviti i Turistička zajednica nadležnoj inspekciji i tražiti da izlaze što češće na teren.  

 

Vijećnik Ante Škrobica: Imam dva pitanja. Prvo pitanje je Vlada Republike Hrvatske je u veljači 

izglasala uredbu o koeficijentima. S kojom se osjetno podignule plaće u državnim i javnim službama. 

Na temelju potpisanih kolektivnih ugovora s radnicima Dječjeg vrtića Trogir i Javne vatrogasne 

postrojbe Trogir s obračunom plaće u travnju, trebalo je doći do povećanja njihovih plaća za ožujak. 

Svim djelatnicima plaća bi rasla, a nekim od njih čak i do 40%. Najavili ste pregovore sa sindikatima, 

ali mislim da se tu nema o čemu pregovarati. Objasnit ću i zašto.  U slučaju vrtića, Zakon o predškolskom 

odgoju u članku 51. stavku 1. jasno kažu da djelatnici Dječjih vrtića ne mogu imati primanja manja od 

onih zaposlenih u osnovnim školama. Ako je Vlada RH djelatnicima u osnovnim školama povisila plaće 

onda to treba pratiti i vrtić. Situacija je poprilično jasna. Sindikatima ste poručili da Grad trenutačno nije 

u mogućnosti ispoštovati, da ćete vidjeti iza ljeta kakva će biti situacija. Tu dolazimo do problema, da 

Vi javno kažete da Grad nema novca, nitko Vam ne bi radio probleme do jeseni. Međutim po Vama kad 

pričate u javnosti, onda teče med i mlijeko. Prije nekoliko dana izašla je informacija da Grad duguje 

Prometu Split nešto manje od 300 tisuća eura i da prijevoznik prijeti ukidanjem linija. Naprasno su 

nakon predizborne godine 2021 ukinute božićnice i uskrsnice za sve nezaposlene osobe. Trogir ima 

jedan od najvećih poreza na dohodak u Dalmaciji, očito je da u Gradu nije tako bajna situacija iako ste 

na svečanoj sjednici povodom Dana Grada izjavili da je Trogir u klubu najboljih gradova u Hrvatskoj. 

Moje pitanje glasi : Kada će se ispoštovati Zakon i kolektivni ugovori prema djelatnicima ranije 

spomenutih ustanova, znači tu mislim na djelatnike vrtića i vatrogasce. I hoće li im biti podmirena 

razlika u plaćama od ožujka kako ne bi bili zakinuti u odnosu na kolege u državnoj službi. To je prvo 

pitanje. Drugo pitanje. Na jedno od prvih vijeća spominjao sam činjenicu da Grad Trogir u 

četverogodišnjem mandatu gradonačelnika Bilića plati više od 100 tisuća eura PR agenciji iz Splita. Ta 

PR agencija zatim vodi kampanju SDP-a njihovim kandidatima. To je uostalom potvrdio i direktor te 

agencije, koji je valjda u zanosu u jutro nakon zadnjih lokalnih izbora kada je gradonačelnik uvjerljivo 

pobijedio napisao: “ Ovako izgleda kada se radi četiri godine kampanje.“ U ovoj cijeloj priči ima jedan 

jako zanimljivi novi element. Donedavni predsjednik SDP-a Split gospodin Damir Barbir na svome je 

Facebook-u objavio zanimljiv tekst u kojem hipotetski opisuje koruptivnu shemu   na primjeru Trogira 

i gradonačelnika Bilića. Po toj shemi Grad i njegove firme potpišu ugovor sa određenom PR agencijom 

za savjetovanje i onda ta agencija ispod stola određuje peglanje imidža za stranačke svrhe. Barbir 

spominje i političare iz Splita koji se u toj situaciji po nalogu valjda gradonačelnika Bilića plaća PR 

savjetovanje, a sve na trošak Grada Trogira. Za pretpostaviti je da političar iz Splita jedini SDP-ov 

vijećnik, jer ih nema puno od ukupno 31, u Splitsko gradskom vijeću Davor Matijević, s kojim 

posljednjih dana istupate u medijima radi pozicioniranja na unutarstranačkim SDP-ovim izborima. Kada 

uzmemo u obzir da direktora turističke zajednice doveli predsjednika SDP-a Okruga Pivetu, a za 

direktora Trogir holdinga potpredsjednika SDP-a Splitsko-dalmatinske županije Kukoča, sasvim je 

jasna Vaša agenda. Pa Vas pitam kupujete li novcem Trogirana podršku na unutarstranačkim izborima 

i jeli Trogir postao deponiji SDP-ovih kadrova s obzirom da nam vodeće pozicije u Trogiru dovodite 
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ljude koje u Trogiru nemaju veze s našim gradom. Ono što imaju je stranačka iskaznica Vaše opcije 

koja u Splitsko – dalmatinske županije više ne predstavlja nikakav relevantni faktor, ali kadrove ipak 

treba zbrinuti.  

 

Gradonačelnik Ante Bilić: Što se tiče poštivanja zakona i uredbe o plaćama, mislim da sukladno 

kolektivnom ugovoru za vatrogasce smo to ispoštovali. Najlakše je Vladi to donijeti koeficijente u pola 

godine, kad su proračuni već usvojeni, u predizborne svrhe, dignut plaće i reći gradovima sad Vi morate 

isto to ispoštovati. Znamo svi proceduru kako to ide, kako se proračun donosi, kako se proračun planira 

i nije Grad Trogir jedini grad nego svi gradovi koji imaju isti pristup, isti princip. Da ne kažem koliko 

je to populistički napravljeno i da je sustav plaća sad doveden u jednu veliku na ovaj način neodrživ. Da 

imate da u Gradu više ne možete povisiti plaće , sad će neki u vrtićima imati veće plaće od pročelnika 

ili gradonačelnika za šta mislim da nije primjereno i da smo imali pregovore sa sindikatima i sigurno 

ćemo postići socijalni dijalog i na idućem rebalansu osigurati barem dio sredstava za ispuniti svoje 

obveze. Ali isto tako treba biti svjestan i realan i ne može se reći 1.4. Vlada je donila uredbu i sad se to 

mora poštovati bez da se odrade procedure. Znamo koliko traje proces rebalansa, javno savjetovanje, 

sve ono što ide. Znamo da je to preko koljena doneseno bez najave , bez planiranja. Kod planiranja 

proračuna Vlada daje upute za planiranje di takvih uputa, jednostavno nije bilo. Da ne kažemo da je 

pitanje koliko je to uopće ustavno. Jer Grad Trogir kao jls netko nameće nekakve obveze, onda je mora 

osigurati neka sredstva. Tako da mi smo u stalnom kontaktu sa sindikatima i postići ćemo uvjeren tu 

dogovor sa našim vrtićima. Što se tiče drugog pitanja, mogu samo odgovoriti , rekli ste niz hipotetskih 

pitanja, na hipotetsku objavu na Facu, nekog tamo vijećnika iz grada Splita , koji nema veze sa gradom 

Trogirom. Ono šta mi plaćamo je godinama isti iznos i još uvijek smatram da je to poželjno, da je 

komunikacija sa javnošću za Grad jako bitna. Da građani moraju znati što se u Gradu dešava, da je još 

uvijek taj trošak puno manji od jedne bruto plaće , a znamo da svi gradovi i općine  imaju zaposlene 

osobe sa javnošću , neki i dvije, ljudi mogu ići na bolovanje, godišnje, netko ih mora zamijeniti. U 

svakom slučaju bolje imati vanjsku agenciju koja vam pruža te usluge nego da imate te problem. Na 

kraju krajeva kad dođe nova vlast može promijeniti te stručnjake i jer to je osoba koja mora komunicirati 

one politike koje ja provodim, mora biti kao i odvjetnik, projektanti koji kad bilo šta kad birate za takvu 

vrstu osoba u koju jednostavno imate povjerenje. Tako da ne vidim u tome ništa sporno, mislim da takvu 

praksu ima većina gradova i općina koje racionalno raspolažu sa svojim novcem. Znam ja neke gradove 

koje imaju po pet zaposlenih u službi za odnose sa javnošću, županija 6-7, tako da ne vidim u tome ništa 

sporno. To pitanje se ponavlja već 6,7 godina pa evo može i 8 očito nemate drugih tema pa je to evo 

najvažnija tema. Grad je financijski stabilan, što se tiče duga prema prometu već sam odgovorio, nikakav 

dug nije sporan i osnovan. Mi smatramo da je ovaj dug neosnovan i bilo bi neodgovorno i protuzakonito 

samo tako isplatiti dug bez da se dokaže da je grad to u obavezi platit. Da je to samo Grad Trogir ili 

samo Omiš ili samo Kaštela ja bi rekao da je problem u gradovima , ali je indikativno je eto da su baš 

svi gradovi odjednom evo tu dužni ogromne cifre. Kaštela 800 tisuća eura, Solin 600 tisuća eura, Omiš 

300 tisuća eura, Trogir 280 tisuća eura. Ne vjerujem evo da baš svi gradovi evo ne poštuju  ugovore i 

ne plaćaju. Očito je to neka druga tema u pitanju. Očito je nova uprava došla , želi nešto promijenit u 

Prometu. U 2022 godini je bio u plusu 122 tisuće eura, sad odjednom u minusu i to u 6 mjeseci nove 

uprave tri miliona eura. Nama to jednostavno nije jasno, sva financijska izvješća koja su usvojena, su 

revidirana. Ili je netko prije lažirao financijska izvješća ili netko sad lažira financijska izvješća. Jer 

nemoguće je baš u tri mjeseca napraviti dug od 3 miliona eura.  

 

Vijećnik Ante Škrobica: vezano za prvo pitanje samo me zanima niste odgovorili jeli kad se na kraju 

postigne taj dogovor, znači može biti u rujnu ili na jesen hoće li biti radnicima podmirena ta razlika. Ja 

se ne slažem da mi nismo znali da će Vlada donijeti uredbu o koeficijentima, jer o tome je bilo priče 

praktički u zadnja polovica prošle godine, se pričalo o tome da će se doći do određenog povećanja koji 

se u postotku opet mogao predvidjeti. Uostalom moglo je biti na današnjoj sjednici gradskog vijeća 

rebalans pa se taj novac mogao predvidjeti. Tako da me zanima hoće li na kraju biti podmirena ta razlika, 

jer ako se netko ostane mjesečno bez 500 eura to je u pola godine osjetan iznos za nekoga ko živi od 

plaće. Tako da me to zanima. Za drugo pitanje ovaj za PR , to koliko se spominje često, dopustite nama 

kao oporbi da i oporbeni vijećnicima koji smo ipak dobili povjerenje građana, koje očito imamo ljude 

koji nas podupiru, da sami biramo teme. Znam da ste navikli vi birati teme koje će biti u trogirskom 

medijskom prostoru i na gradskom radiju i tako dalje. Ovaj nije bilo tko objavio to, znači objavio je 
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bivši predsjednik SDP-a Split, znači Vaš donedavni kolega koji očito zna kako se ovdje radi u Gradu 

Trogiru. Ako vi mislite da je 100 tisuća eura u mandatu ok, znamo još da kao stranka SDP imate 

popriličan iznos iz gradskog proračuna upravo za takve političke aktivnosti, onda mislim da bi to trebali 

plaćati od stranačkog novca, a ne od gradskog.  

 

Gradonačelnik Ante Bilić: Što se tiče prvog pitanja sve ovisi o dogovoru sa sindikatima i aneksom 

kolektivnog ugovora. Šta se tiče drugog pitanja, ja stvarno ne znam na temelju čega je gospodin Barbir 

iznosi takve tvrdnje. I dok je bio predsjednik SDP-a u Splitu nismo nešto komunicirali. Dapače, sad 

pogotovo mogu samo to svesti na osobne razine, šta ne bi trebala biti tema našeg gradskog vijeća. Još 

uvijek tvrdim da je znači 2000 eura manje nego bruto plaća jednog djelatnika, samo da zaposlimo jednog 

čovjeka za odnose sa javnošću u gradu Trogiru, i da je to puno isplativije, da ne kažem za kvalitetu 

usluge koju dobivamo. A sve one stranačke kampanje koje mi vodimo, mi plaćamo sa stranačkim 

novcima, tako da o tome nemojte brinuti.  

 

Vijećnik Anto Bilić:  A žena mi kupila novu majicu, tako da najviše zbog nje ću sad izaći. Ovaj u vezi 

Prometa. Kad malo sagledam situaciju, to sam sad izmislio. Neće biti pitanje, ne treba čak gradonačelnik 

ni odgovarati. Pošto se radi o obitelji OPG Puljak šta bi naš bivši predsjednik gradskog vijeća ga zove 

na takav način, pazi pametan čovjek, Božju česticu je ovaj izumio, što nitko nije vidija. I sad mi moramo 

pregovarati s takvim čovjekom. Gradonačelniče, moj savjet bolje ne ići na taj sastanak, s druge strane 

ako ne bude on biti će ovaj liječeni nasilnik. Znači u ekipi ne smijete imati žensko, on će odmah napasti 

žensko, to je taka osoba. Tako da moj savjet je to nekako izbjegavat, dati nekome drugome da to rješava, 

jer s takvim pametnim ljudima teško ćemo mi izaći na kraj. Ništa ja vam samo želim dati punu podršku 

da to riješite taj dug, jer ako se ovaj dug pretvori u stvarnost imat ćemo nekih problema. Ali čisto 

sumnjam da je ima tu nešto od toga, vjerojatno je to neka fikcija pametnih. Tako da mi normalni ćemo 

nekako izdržati. Ne treba uopće odgovor, zahvaljujem.  

 

Vijećnik Ugo Burić: Ja bih se vezao na moje posljednja dva pitanja. Mogu reći da mi je grad uredno 

dostavio dokumentaciju što se tiče izgradnje sanacijskog zida obale na sjevernoj strani kanala Foše. 

Pomno sam pogledao projekt i mogu reći da je on kontradiktoran, dvosmislen. Jer na moje pitanje na 

prošloj sjednici gradonačelnik je rekao da je projektom predviđeno smanjenje kanala za pola metra. Što 

nije istina. Sada ću ovdje iz ovih papira pročitati. Nakon izvršenih radova, obalna površina se ne smije 

proširivati i mijenjati. Znači da kanal mora ostati isti. To ovdje piše.  Sama sanacija se vrši u postojećim 

gabaritima zida, dakle bez stvaranja novih kopnenih površina u moru,to  ni mijenjanje namjene 

postojećih površina. Nakon izvršenja sanacije dispozicija obalne linije, obalne površine ostaju kao u 

postojećem stanju. Znači da se ništa nije moralo mijenjati, da je kvota trebala biti nulta, i da se kanal 

nije smio sužavati. Da ne bismo mi sad polemizirali ili pričali o projektu, građevinskom projektu, gdje 

su prikazani presjeci, faza sanacije zida, gdje se tamo navodi da će se u jednom dijelu zid sanirati u 

debljini od 15 cm, a na nekim mjestima sa 50-60 cm. U projektu nigdje nije prikazano da će se negdi 

betonom zid sanirati za 15 cm. Da ne bismo mi dalje o ovome raspravljali ja bi samo tražio da Grad 

zatraži izradu projekta izvedenog stanja, kao što ovdje piše u točci 25. i projekt mora biti izrađen od 

strane ovlaštene osobe, a bazirana na podacima pravne osobe ovlaštene za obavljanje djelatnosti 

hidrološke izmjere. Na podlogama odobrenog projekta u drugoj boji , sa analizama tolerancijama 

projektnog stanja, izvedenog stanja. Projekt izvedenog stanja trebaju potpisati ovlašteni geodet , glavni 

inženjer gradilišta i glavni nadzorni inženjer. Sa prilogom fotodokumentacijom za sve vrijeme gradnje, 

na digitalnom mediju. Dakle ja predlažem, ako se vijećnici slažu kad dobijemo ovaj dokument da se 

problematika ova uvrsti u dnevni red gradskog vijeća, ne da bi smo se međusobno optuživali , nego da 

ove greške u budućnosti se ne bi ponavljale. Jer očito je da ovdje netko pogriješio. Ili je pogriješio 

investitor, ili je pogriješio naručitelj projekta, ili je pogriješio nadzorni inženjer, ali radovi se nisu 

napravili u skladu sa pravilima struke i nije se poštivalo ono osnovno da se ne mijenja pozicija obale na 

sjevernom dijelu kanala. Stoga kao što sam i kazao predlažem znači da se izradi projekt izvedenog stanja 

i da se o tome raspravi kad dobijemo to na sjednici gradskog vijeća. Da bi se izvukli odgovarajuće 

zaključke, i da se takvo nešto u budućnosti ne bi događalo,  gdje bi se znači fizički mijenjao, ne znam 

kanal, ili se narušavala povijesna jezgra grada Trogira. A što se tiče, to je prvo pitanje. Što se tiče drugog 

pitanja pitao bih za plažu u Saldunu odnosno centar, jer vidim da je ondje predviđen neki iznos od 

1500eura za stavljanje te plaže, ajmo reći u neku funkciju za ovo ljeto . Pa bi želio  pobliže informacije 
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o tome da li će se plaža očistiti, da li će se sav građevinski materijal koji je nastao nakon rušenja doma 

Đure Đakovića, ukloniti sa terena, očistiti put do plaže i vratiti stanje u prvobitno stanje, da se građani, 

mogu koristiti tu plažu, kao što su je koristili godinama i decenijama.  

 

Gradonačelnik Ante Bilić: investitor odnosno izvođač moraju ishoditi uporabnu dozvolu. Sva ova 

dokumentacija koju ste vi naveli, je sastavni dio odnosno prilog prije uporabne dozvole. Mislim da 

tehnički pregled još nije ni bio. Lučka uprava je to obavezna svakako napraviti tu dokumentaciju. 

Provjeriti ćemo s njima, možda je već i imaju pa je možemo poslati. Što se tiče plaže Đuro Đaković sve 

ono što je na javnim površinama, što je na  privatnoj čestici na kojoj je srušila objekt, malo toga možemo 

napraviti. Ali ove pristupne puteve i samu plažu, sad ćemo, odnosno već smo ugovorili za ovu godinu 

održavanje plaža, kao i svake godine i jedna od plaža koja se uređuje je i   plaža Saldun – centar, odnosno 

Đuro Đaković. Tako da će biti uređena.  

 

Vijećnik Ugo Burić: Htio bih samo pitati gradonačelnika, da ovdje javno kaže da nakon što dobijemo 

elaborat izvedenog stanja, da se svim tim ovdje upoznamo i da se uvrsti u dnevni red gradskog vijeća 

kao jedna posebna točka, gdje ćemo sagledati cjelokupnu situaciju koja se tamo dogodila, zašto je 

nastala ta greška. Opet kažem, da bi izvukli pouke, da se to više ne bi ponavljalo. Mislim da je pitanje 

korektno i da je zahtjev korektan. Mislim učimo se na vlastitim pogreškama. Ovdje je očita pogreška i 

moramo iz toga izvući određenu pouku. Hvala lijepa.  

 

Gradonačelnik Ante Bilić: znači sama Foša je u nadležnosti županijske Lučke uprave, tako da moramo 

s njima to eventualno iskordinirati, da dođu na gradsko vijeće. Samo što se ja ne mogu složiti da je to 

greška. Znači mi smo imali već ovo pitanje prije po godine možda, gospodin Tironi je dok je bio vijećnik 

to pitao, gdje smo dobili očitovanje Lučke uprave i projektanta da je sve isprojektirano i napravljeno po 

pravilima struke , tako da što se tiče sazivanja tematske sjednice ili uvrštavanje takve točke bez 

predstavnika investitora, koji su i nadležni za te radove ne vidim neku svrhu. Tako da ćemo to morati s 

njima iskordinirati.  

 

Nakon proteka aktualnog sata Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je pozvao predsjednicu 

Mandatno – imunetske komisije Nives Karanušić da podnese  izvješće Mandatno – imunitetske komisije 

u svezi pristigle obavijesti o prestanku mirovanja mandata i nastavku obnašanja dužnosti vijećnika  Ante 

Škrobice te samim tim prestanak obnašanja dužnosti vijećnika Ivana Šustića. 

 

Nakon provjerene dokumentacije ustanovljeno je da nema prepreka i da je navedena pristigla obavijest 

prihvati.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je utvrdio kako je na objavljeni dnevni red i dopunu dnevnog 

reda  zaprimljen prijedlog za zamjenom redoslijeda prve točke dnevnog reda, koja bi se stavila na mjesto 

treće točke dnevnog reda, a treća točka dnevnog reda postaje prva točka dnevnog reda. Predsjednik 

Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog dnevnog reda sa izmjenama i dopunama na glasovanje, te je 

isti usvojen sa 10 glasova „ZA“ i 5 glasova SUZDRŽANIH“. 

Usvojeni dnevni red glasi:  

 

Dnevni red 

 

- Zapisnik sa 22. (dvadeset druge) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira  

- Izvješće Mandatno – imunitetske komisije 

 

1. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Trogira za razdoblje od 01. srpnja 2023. godine 

do 31. prosinca 2023. godine  

    2. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Trogira za 2023. godinu  

    3. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola za rad na   

pomorskom dobru na području Grada Trogira za razdoblje od 2024. do 2025. godine  

    4.  Izvješće o radu Trogir Holding d.o.o. za 2023.g. – Trogir Holding d.o.o. 

     5.  Financijski izvještaj i izvještaj o radu JU Sportski objekti Trogir za 2023.g. 
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    6.   Financijski izvještaj i izvještaj o radu Javne vatrogasne postrojbe grada Trogira za 2023.g. 

    7.   Financijski izvještaj i izvještaj o radu Dječji vrtić „Trogir“ Trogir za 2023.g. 

    8.   Financijski izvještaj i izvještaj o radu Muzej grada Trogira za 2023.g. 

    9.   Financijski izvještaj i izvještaj o radu Pučkog otvorenog učilišta Trogir za 2023.g. 

    10.  Izvješće o radu davatelja usluge o obavljenim komunalnim djelatnostima na području                                                                 

Grada Trogira za 2023.godinu 

11. Izvješće o izvršenju Programa gradnje i rekonstrukcije objekata i uređenja komunalne 

infrastrukture Grada Trogira  za 2023. godinu  

   12.  Izvješće o izvršenju Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpa-dom 

u Gradu Trogiru za 2023. godinu 

13.  Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 

22. stavak 1. Zakona o komunalnom gospodarstvu u Gradu Trogiru za 2023. godinu 

14.      Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o naknadama članovima  upravnih vijeća ustanova 

15.  Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Komisije za provođenje natječaja za 

dodjelu javne površine u zakup 

16. Izvješće o stanju sigurnosti na području grada Trogira za 2023. godinu (PP Trogir) 

17. Utvrđivanje Prijedloga odluke o davanju suglasnosti Gradu Trogiru za prijavu projekta 

„Izgradnja pristupne prometnice (nerazvrstane ceste) sa svom potrebnom komunalnom 

infrastrukturom za POS stanova – prometnica OS 12 prema UPU naselja Plano“ na Natječaj za 

provedbu intervencije 73.13 Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima 

 

- Na Zapisnik sa 22 (dvadesetdruge ) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane 27. ožujka  2024. 

godine  nije bilo primjedbi te se isti smatra usvojenim. 

 

Nakon navedenoga Gradsko vijeće je pristupilo radu po točkama dnevnog reda.  

 

  

TOČKA 1.  

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Trogira za razdoblje od 01. srpnja 2023. godine do 31. 

prosinca 2023. godine 

 

Gradonačelnik Grada Trogira Ante Bilić podnosi i obrazlaže izvješće.  

Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik   Ugo Burić, vijećnik Ante 

Škrobica, vijećnik Anto Bilić, vijećnik Silvio Frađakomo i Gradonačelnik Ante Bilić. Vijećnik Silvio 

Frađakomo u sklopu svoje rasprave  upitao vezano za  Zimsku adventuru u kojoj su se spomenule 

ponajbolje regionalne zvijezde (izvođači) koliko su ta imena koštala? Gradonačelnik je rekao da će se 

taj dio odgovoriti pismenim putem, koliko se koji pojedini izvođač platio.S obzirom da više nije bilo 

prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je 

isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  i 5 glasova „SUZDRŽANIH“. 

 

TOČKA 2. 

Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Trogira za 2023. godinu 

 

Pročelnica Lidija Musinov obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj 

su sudjelovali:  vijećnik  Ante Škrobica, vijećnik Ugo Burić, pročelnica Lidija Musinov. U sklopu  

svoje rasprave vijećnik Ugo Burić je upitao vezano za strukturu nenaplaćenih i zastarjelih 

potraživanja, te je zatraženo da se pismeno dostavi navedeno.  

S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 

prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  i 4 glasa „SUZDRŽANA“ . 

 

Sjednici je nazočno 14 vijećnika. 

Odsutan : vijećnik Leonardo Miše  

 

TOČKA 3. 

Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola za rad na   
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pomorskom dobru na području Grada Trogira za razdoblje od 2024. do 2025. godine 

 

Pročelnik Ivan Meštrović obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj 

su sudjelovali:  vijećnik  Ante Škrobica i zamjenik gradonačelnika Viktor Novak. S obzirom da više 

nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na 

glasovanje, te je isti usvojen  sa 10 glasova „ZA“ , 2 glasa „PROTIV“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“. 

 

Sjednici je nazočno 14 vijećnika . 

Odsutan : vijećnik Leonardo Miše 

 

TOČKA 4. 

Izvješće o radu Trogir Holding d.o.o. za 2023.g. – Trogir Holding d.o.o. 

 

Direktor Danijel Kukoč obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u u kojoj su 

sudjelovali:  vijećnik  Silvio Frađakomo, vijećnik Ante Škrobica, vijećnik Ugo Burić i direktor Danijel 

Kukoč. S obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 

prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen 10 glasova „ZA,“  i 4 glasa „SUZDRŽANA“ . 

 

Sjednici je nazočno 14 vijećnika . 

Odsutan : vijećnik Leonardo Miše 

 

TOČKA 5. 

Financijski izvještaj i izvještaj o radu JU Sportski objekti Trogir za 2023.g. 

 

 

Ravnatelj Dubravko Škokić obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj 

su sudjelovali:  vijećnik  Ante Škrobica, vijećnik Mario Juranović, vijećnik Silvio Frađakomo i 

ravnatelj Dubravko Škokić. S obzirom da nije bilo više prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog 

vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 12 glasova „ZA“ i 1 glas 

SUZDRŽANI“. 

 

Sjednici je nazočno 13 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše i Frane Žižak  

 

TOČKA 6. 

   Financijski izvještaj i izvještaj o radu Javne vatrogasne postrojbe grada Trogira za 2023.g. 

 

Zapovjednik Marin Buble  obrazlaže prijedlog akta . Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj 

nije bilo prijavljenih za raspravu. S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik 

Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen jednoglasno sa 13 

glasova „ZA“.  

 

Sjednici je nazočno 13 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše i Frane Žižak 

 

TOČKA 7.  

Financijski izvještaj i izvještaj o radu Dječji vrtić „Trogir“ Trogir za 2023.g. 

 

Ravnateljica Lovorka Buotić  obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u 

kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 

S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 

prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 11 glasova „ZA“ i 1 glas  „SUZDRŽANI“. 

 

Sjednici je nazočno 12 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak i Anto Bilić 
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TOČKA 8. 

Financijski izvještaj i izvještaj o radu Muzej grada Trogira za 2023.g. 

 

Ravnateljica Fani Celio Cega  obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj 

su sudjelovali:  vijećnik  Ante Škrobica, vijećnik Ugo Burić i ravnateljica Fani Celio Cega.  S obzirom 

da nije bilo više prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na 

glasovanje, te je isti usvojen sa 11 glasova „ZA“ i 1 glas  „SUZDRŽANI“. 

 

Sjednici je nazočno 12 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak i Anto Bilić 

 

TOČKA 9. 

Financijski izvještaj i izvještaj o radu Pučkog otvorenog učilišta Trogir za 2023.g. 

 

 

Opunomoćenica ravnateljice Marina Vujčić obrazlaže prijedlog akta.Otvara se rasprava po točki 

dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. S obzirom da nije bilo više prijavljenih za 

raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen  sa 

11 glasova „ZA“ i 1 glas  „SUZDRŽANI“. 

 

Sjednici je nazočno 12 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak i Anto Bilić 

 

TOČKA 10. 

 Izvješće o radu davatelja usluge o obavljenim komunalnim djelatnostima na području                                                                 

Grada Trogira za 2023.godinu 

 

Direktor Trogir Holdinga Danijel Kukoč  obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog 

reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Ante Škrobica i direktor Danijel Kukoč. S obzirom da nije bilo više  

prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je 

isti usvojen sa 8 glasova „ZA“ i 3 glasa SUZDRŽANA“ . 

 

Sjednici je nazočno 11 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić i Anka Zelalija 

 

TOČKA 11. 

Izvješće o izvršenju Programa gradnje i rekonstrukcije objekata i uređenja komunalne 

infrastrukture Grada Trogira  za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim predlaže da se slijedeće tri točke objedine u izlaganju i 

raspravi, te da se pojedinačno za svaku od njih glasa, što je prihvaćeno. Pročelnik Ivan Meštrović 

obrazlaže zajedno  prijedlog akta za 11.;12., i 13. točku dnevnog reda budući  su povezane. Otvara se 

rasprava po točkama 11.,12. i 13. dnevnog reda u kojima nije bilo prijavljenih za raspravu. S obzirom 

da nije bilo  prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na 

glasovanje, te je isti usvojen sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa SUZDRŽANA“ . 

 

Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić, Anka Zelalija i Silvio Frađakomo 

 

TOČKA 12. 

Izvješće o izvršenju Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpa-dom u 

Gradu Trogiru za 2023. godinu 

 

Pročelnik Ivan Meštrović je zajedno sa točkom 11.12. i 13.  dnevnog reda obrazlagao prijedlog akta. 

Prijavljenih za raspravu po ovim točkama dnevnog reda nije bilo, stoga Predsjednik Gradskog vijeća 



 

Stranica 10 od 11 

 

Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa 

SUZDRŽANA“ . 

 

Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić, Anka Zelalija i Silvio Frađakomo 

 

TOČKA 13. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. 

stavak 1. Zakona o komunalnom gospodarstvu u Gradu Trogiru za 2023. godinu 

 

Pročelnik Ivan Meštrović je zajedno sa točkom 11.12. i 13.  dnevnog reda obrazlagao prijedlog akta. 

Prijavljenih za raspravu po ovim točkama dnevnog reda nije bilo, stoga Predsjednik Gradskog vijeća 

Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa 

SUZDRŽANA“ . 

 

Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić, Anka Zelalija i Silvio Frađakomo 

 

TOČKA 14. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o naknadama članovima  upravnih vijeća ustanova 

 

Pročelnik Dujo Odžak obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije 

bilo prijavljenih za raspravu. S obzirom da nije bilo više prijavljenih za raspravu Predsjednik 

Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojeno  sa 9 glasova „ZA“ i 

1 glas  „SUZDRŽANI“. 

 

Sjednici je nazočno 10 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić, Anka Zelalija i Silvio Frađakomo 

 

TOČKA 15. 

Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Komisije za provođenje natječaja za 

dodjelu javne površine u zakup 

 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Tonći Barada obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava 

po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Silvio Frađakomo, vijećnik Ugo Burić i 

vijećnik Tonći Barada. S obzirom da nije bilo više prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog 

vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojeno  sa 9 glasova „ZA“ i 2 glasa  

„SUZDRŽANA“. 

 

Sjednici je nazočno 11 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić i Anka Zelalija  

 

TOČKA 16. 

Izvješće o stanju sigurnosti na području grada Trogira za 2023. godinu (PP Trogir) 

 

Predstavnik Policijske postaje Trogir gdin. Ivan Roso obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po 

točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Mario Juranović, vijećnica Vesna Japundžić, 

vijećnik Tonći Barada, vijećnik Ugo Burić. S obzirom da nije bilo više prijavljenih za raspravu 

Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen 

jednoglasno sa 11 glasova „ZA“.  

 

Sjednici je nazočno 11 vijećnika.   

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić i Anka Zelalija 

 

 



 

Stranica 11 od 11 

 

TOČKA 17. 

Utvrđivanje Prijedloga odluke o davanju suglasnosti Gradu Trogiru za prijavu projekta 

„Izgradnja pristupne prometnice (nerazvrstane ceste) sa svom potrebnom komunalnom 

infrastrukturom za POS stanova – prometnica OS 12 prema UPU naselja Plano“ na Natječaj za 

provedbu intervencije 73.13 Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima 

 

Pročelnik Ivan Meštrović obrazlaže prijedlog akta. Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj je 

sudjelovao vijećnik Silvio Frađakomo u kojoj se istaknula nemogućnost raspravljanja zbog toga što 

nije bila objavljena na webu. Nakon kratke rasprave svih prisutnih vijećnika i gradonačelnika Ante 

Bilića,  Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojeno  

sa 8 glasova „ZA“, 1 glas „Protiv“  i 2 glasa  „SUZDRŽANA“. 

 

Sjednici je nazočno 11 vijećnika. 

Odsutni : vijećnici  Leonardo Miše , Frane Žižak ,  Anto Bilić i Anka Zelalija 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim zaključuje 23. sjednicu Gradskog vijeća u 14:00 sati. 

 

 

Zapisnik vodila:      

Ivana Sorić    

 

                                                                               Predsjednik Gradskog vijeća   

                                                                                    Toni Zulim  


